



香港明愛青少年及社區服務屬下 明愛莫張瑞勤社區中心 明愛社區中心諮詢委員會 2013-2014 年度選舉安排

- 背景：明愛社區中心在不同區域提供適切的社區服務給區內坊眾，而諮詢委員會是中心之諮詢組織，負責監管中心的服務運作及其效率和效能。
- 目標：提高會員參與、加強問責性及向公眾交代，為社區提供更優質的服務。
- 投票日：二零壹二年十一月十一日（星期日）至十一月二十四日（星期六）
- 投票時間：按各中心的開放時間進行，十一月二十四日下午六時截止投票。
- 候選人資格：年滿十八歲，香港特別行政區居民。須獲參選的社區中心五名十八歲或以上的會員提名。

候選人的提名程序：

(a) 呈交提名表格的限期（2012年9月24日至10月8日）

(b) 呈交提名表格的地點

中心	地址	電話
明愛堅道社區中心	香港堅道2號明愛大廈2樓	2843 4652
明愛莫張瑞勤社區中心	香港堅尼地城蒲飛路27號	2816 8044
明愛香港仔社區中心	香港仔田灣街20號2樓	2552 4211
明愛牛頭角社區中心	九龍牛頭角安德道1號2字樓	2750 2727
明愛九龍社區中心	九龍太子道西256號A1樓	2339 3713
明愛荃灣社區中心	新界荃灣城門道9號	2493 9156

(c) 提名表格必須在本中心開放時間內呈交（可直接向本中心查詢）

選舉程序：

1. 選舉的日期：2012年11月11日至24日
2. 選舉由中心十八歲會員一人一票選出5位委員。
3. 若有效提名的候選人的人數超逾須選出的委員的人數，則會在上述選舉的日期進行投票。
4. 若提名候選人的人數少於須選出的委員人數，則這些候選人將自動當選。

有效提名的詳情的公告

在二零壹二年十月十五日各社區中心將在其中心告示欄刊登該中心有效提名的公告。



Hong Kong Caritas Youth and Community Service Caritas Community Centre Advisory Committee 2013-2014 Election Arrangement Caritas Mok Cheung Sui Kun Community Centre

Background: Caritas community centre provides appropriate services to residents from different districts, this committee is the advisor of the centre responsible for regulating the operations, efficiency and efficacy of the services of the centre.

Aims: Increase the participation of the members, strengthen the accountability, respond to the public and provide better service for the community.

Voting date: From 11th November 2012 (Sunday) to 24th November 2012 (Saturday)

Voting Time: Based on the working hours of the Centre- Deadline of voting 24th November 2012 at 6pm.

Candidate Requirements: Minimum 18 years of age and Hong Kong Permanent Resident.
The candidate needs to be recommended by at least 5 members of the Centre.

Procedures of Recommendation:

- (a) Period of returning the recommendation form: 24th September 2012 – 8th October 2012
- (b) Venue of returning the form

Centre	Address	Telephone
CARITAS COMMUNITY CENTRE – CAINE ROAD	2/F, Caritas House, 2-8 Caine Road, Hong Kong	2843 4652
CARITAS MOK CHEUNG SUI KUN COMMUNITY CENTRE	27 Pokfield Road , Kennedy Town, Hong Kong	2816 8044
CARITAS COMMUNITY CENTRE – ABERDEEN	2/F, 20 Tin Wan Street, Aberdeen, Hong Kong	2552 4211
CARITAS COMMUNITY CENTRE – NGAU TAU KOK	1 On Tak Road, Ngau Tau Kok, Kowloon	2750 2727
CARITAS COMMUNITY CENTRE – KOWLOON	256A Prince Edward Road West, Kowloon	2339 3713
CARITAS COMMUNITY CENTRE – TSUEN WAN	9 Shing Mun Road , Tsuen Wan, New Territories	2493 9156

- (c) Forms can only be returned during working hours of the centres (Contact the centre for enquiries)

Election procedures:

1. Date of election: 11th – 24th November 2012
2. 18 years old or above members, one person one vote, Vote for a maximum of FIVE candidates
3. If the number of valid candidates exceeds the number of members to be elected, the election will be on the above date.
4. If the number of candidates nominated is less than the number of members to be elected, these candidates are automatically elected.

Details of the valid candidate will be posted on 15th October 2012 in different centres on the notice board.